

**「鏡仔」精美禮物推廣之條款及細則（「本推廣」）：**

1. 本推廣之推廣期為 2022 年 6 月 14 日至 2022 年 7 月 31 日，包括首尾兩天（「推廣期」）。
2. 合資格客戶須於推廣期內透過「Fubon GO」流動應用程式或網上（「指定渠道」）申請指定信用卡及於推廣代碼 / 推薦代碼一欄填寫指定推廣代碼（「SIUC」），並於成功獲批該指定信用卡後遞交小斯 Google Form (富邦 Visa 白金卡：flyformiles.hk/2868 / 一田 X 熊本熊 Visa 白金卡：flyformiles.hk/42154)，方可有機會獲得「鏡仔」精美禮物（「獎賞」）一份。而獲取獎賞資格將根據合資格客戶遞交小斯 Google Form 時之時間順序排列，並由當中每第 4 位成功申請指定信用卡的合資格客戶獲得（「得獎者」）。
3. 獎賞數量有限，先到先得，額滿即止。
4. 獎賞將隨機發放，不設選擇及替換。
5. 本行將於 2022 年 11 月 30 日或之前以郵寄方式發出換領禮品通知至得獎者之通訊地址。得獎者需根據有關通知指示換領獎賞。
6. 得獎者如未能按換領禮品通知上之指示換領獎賞，其獲獎資格將被視作被取消，本行保留以任何適當方式處理未被領取的獎賞之權利。
7. 得獎者於指定渠道申請指定信用卡時只可使用一個推廣代碼 / 推薦代碼，並不可與其他推廣代碼 / 推薦代碼優惠同時使用。
8. 除特別註明外，本推廣不可與其他推廣優惠同時使用。
9. 推廣代碼一經輸入，本行恕不接受任何更改。
10. 若有關獎賞出現缺貨或其他情況，本行有權以其他禮品代替而毋須預先通知，代替禮品之價值或種類有可能與原本的獎賞不相同。有關之獎賞（或其他代替禮品）不可轉讓予他人、兌換現金、其他服務或禮品。
11. 得獎者獲得的有關之獎賞（或其他代替禮品）由個別商戶提供，本行並非該商品或服務提供者，有關資料及相片由個別商戶提供，本行概不對商戶所提供的貨品和服務之質素和供應量，或其提供的資料作出任何陳述或保證。本行在任何情況下毋須就有關貨品、服務或資料的各方面引起或與其有關的事宜負上任何責任。任何對有關貨品、服務及優惠之分歧、投訴或索償，推薦人應直接聯絡有關商品或服務提供者。
12. 本行保留權利隨時暫停、更改或終止本推廣及修訂其條款及細則，而毋須另行通知。如有就本次活動之一切有關事項有任何爭議，本行保留最終決定權。
13. 如本行發現得獎者於本推廣中有任何不誠實及/或欺詐行為，本行保留權利取消其參加本推廣的資格。本行亦保留權利直接於該得獎者的信用卡戶口扣除所獲得的獎賞的等值金額，或採取法律行動追討任何未償付金額。
14. 除本行及得獎者外，任何人均無權根據香港法例第 623 章《合約（第三者權利）條例》強制執行本條款之任何條款或享有任何條款中之利益。
15. 中英文版本如有任何歧異，概以英文版本為準。

### **Terms & Conditions of “鏡仔” Giftset Reward Promotion (“The Promotion”):**

1. The Promotion is run from 14 June 2022 to 31 July 2022, both dates inclusive (“Promotion Period”).
2. Eligible Cardholders must apply for designated Credit Card via Fubon GO Mobile Application or online application form (“Designated Platform”) with designated promotion code (“SIUC”) inputted in the “Promotion Code / Referral Code” field. The application must be approved by Fubon Bank (“The Bank”) and Eligible Cardholders must complete the google form from Fly For Miles (Fubon Platinum Card: [flyformiles.hk/2868](https://flyformiles.hk/2868) / YAA X KUMAMON Visa Platinum Card: [flyformiles.hk/42154](https://flyformiles.hk/42154)) upon card approval for a chance to get “鏡仔” giftset (“Reward”). Reward will be offered to every 4<sup>th</sup> Eligible Cardholders (“Winners”) who successfully applied for the designated Credit Card, according to the submission sequence of the google form.
3. Rewards are limited and will be provided on a first-come-first-served basis, while stock lasts.
4. Reward is distributed on random basis with no choice and exchange.
5. The Bank will send the redemption letter to the corresponding address of the Winners by post on or before 30 November 2022. Winners are required to redeem the Reward according to the instructions as stated in the redemption letter.
6. If Winners fails to follow the instructions in the redemption letter to redeem the Reward, the Reward will be forfeited. The Bank reserves the rights to deal with all forfeited Reward in such manner as the Bank shall deem fit.
7. Winners can only use one Promotion Code / Referral Code for designated Credit Card application via Designated Platforms and cannot be used in conjunction with other Promotion Code / Referral Code offers.
8. The Promotion cannot be used in conjunction with other promotion offers, unless otherwise specified.
9. Once the Promotion Code has been entered, no changes are allowed by the Bank.
10. The Bank reserves the right to offer an alternative prize as replacement of the Reward, without prior notice in case of shortage or any other issues. The value and choice of the replacement prize(s) may not be the same as the original Reward. The Reward (or other replacement prizes) may not be transferred to others, be exchanged for cash or other services and offers.
11. The relevant Reward (or other replacement prize) is supplied to the Winners by individual merchant. The Bank is not the product supplier or service provider of the relevant prize. The Bank makes no representation or guarantee as to the quality and availability of the products or services provided by the product supplier or service provider, and shall not be liable for any matters arising from or in connection with the products and services provided by the product supplier or service provider. Any claim, complaint, or dispute arising out of, or in connection with, the said products, services or benefits shall be resolved between the Winners and the relevant product supplier or service provider.
12. The Bank reserves the right to suspend, vary or terminate the Promotion or amend the relevant terms and conditions at any time without prior notice. In case of any correspondent matters, the decision of the Bank shall be final and conclusive.
13. If there are any dishonest and/or fraudulent acts by the Winners that led to the Promotion, the Bank reserves the right to disqualify the Winners from the Promotion. The Bank also reserves the right to deduct the equivalent amount of the Reward to the Winners directly from the Winners’ Credit Card account without prior notice, or take legal action to recover any outstanding amounts.

14. Other than the Bank and the Winners, no one shall have the right to enforce or enjoy the benefits of any of these Terms and Conditions under Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Cap 623, Laws of Hong Kong).
15. Should there be any inconsistency between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.